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PROTOKÓŁ NR 10/19 
POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I GOSPODARKI  

RADY POWIATU W GRYFINIE 
z dnia 14 października 2019 r. 

  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 8:00 w Starostwie Powiatowym w Gryfinie  
przy ul. Sprzymierzonych 4, zakończyło się o godz. 9:45. W posiedzeniu udział wzięło  
5 członków komisji (lista obecności – zał. nr 1), Starosta Powiatu - Wojciech Konarski,  
Skarbnik Powiatu – Jolanta Staruk, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa  
i Leśnictwa – Karina Osińska oraz Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  
i Nadzoru Właścicielskiego – Lucyna Zawierucha. Obrady poprowadził Przewodniczący 
Komisji Budżetu i Gospodarki – Hubert Andrych. Głównym tematem była analiza  
i opiniowanie projektów uchwał na XI sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 10 posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu w Gryfinie 
został przedstawiony. Stanowi – zał. nr 2.  
 
Radny Tomasz Mirakowski wniósł swoją uwagę, co do zbyt wczesnej godziny posiedzenia 
komisji, ponieważ koliduje to z jego pracą. 
 
Przewodniczący Komisji Hubert Andrych odpowiedział, że czeka na propozycje,  
jak rozwiązać kwestię uzgodnienia terminu posiedzenia, by pasował on każdemu z członków 
komisji. 
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że prowadzi terminarz i planuje swoje spotkania  
na kilka miesięcy w przód, więc mógłby podać dni w których jest dostępny. Stwierdził,  
że pewnie każdy z obecnych Radnych również wie z wyprzedzeniem, które dni ma bardziej 
wolne i może każdy terminy w których jest dostępny powinien przedstawić 
Przewodniczącemu Komisji i na ich podstawie będzie ustalany termin posiedzeń komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Hubert Andrych zauważył, że od początku VI kadencji nie 
zdarzyło się jeszcze takie ustalanie terminu posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki, żeby 
wszyscy członkowie byli zgodni, co do daty, a nie słyszał żeby podobne sytuacje miały 
miejsca w innych komisjach 
. 
 
Ad. 3 
Radny Wojciech Długoborski wniósł uwagi do protokołu nr 9/19 Komisji Budżetu  
i Gospodarki. 
 
Przewodniczący Komisji Hubert Andrych zaakceptował poprawki, ale tylko te, dotyczące 
wypowiedzi Radnego Wojciecha Długoborskiego. Jednocześnie Przewodniczący 
poinformował, że każda z osób biorących udział w posiedzeniu komisji dostaje  
od pracownika Biura Obsługi Rady i Zarządu projekt protokołu i nanosi uwagi do swoich 
wypowiedzi, więc nie może zaakceptować wniosku Radnego o zmianę zdań, których autorem 
nie jest. 
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Protokół z 9 posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu w Gryfinie nr 9/19  
z dnia 10.09.2019 r. został przyjęty jednogłośnie. Radny Wojciech Długoborski nie brał 
udziału w głosowaniu. 
 

W tym momencie Radny Tomasz Mirakowski opuścił posiedzenie komisji. 
 
 
Ad. 4 
Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XI sesję Rady Powiatu  
w Gryfinie 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego – Lucyna Zawierucha 

 
I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Gryfińskiego, położonej w obrębie Stare Czarnowo, 
gmina Stare Czarnowo (druk nr 1/XI). 

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany po wniosku 
właściciela działki sąsiadującej, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości 
przyległej. Przedmiotem ewentualnej sprzedaży jest działka o powierzchni 279 m2 na której 
stoi stary płot wykonany z kamieni polnych. 
  
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie.  
 
 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Gryfińskiego, położonej w obrębie 5 miasta Gryfino, gmina Gryfino   
(druk nr 2/XI) 
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha poinformowała, że przedmiotem ewentualnej sprzedaży są trzy budynki 
będące w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Specjalnych w Nowym Czarnowie, który zmienił 
lokalizację i opuścił omawianą nieruchomość przy ul. Łużyckiej w Gryfinie. Budynki te stoją 
nieużytkowane, niszczeją i generują koszt. 

 
Radny Wojciech Długoborski spytał jak długo trwa zaistniała sytuacja. 

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha odpowiedziała, że parę lat i mimo przeniesienia Zespołu Szkół 
Specjalnych do Nowego Czarnowa to budynek przy ul. Łużyckiej w Gryfinie jest 
wykorzystywany jako magazyn. 
 
Radny Wojciech Długoborski spytał czy w sąsiadującym budynku znajdują się lokatorzy. 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha odpowiedziała, że w budynku, którego część nie podlega ofercie 
sprzedaży znajdują się cztery lokalne - dwa z najemcami na podstawie umowy cywilno-
prawnej oraz kolejne dwa należące do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie  
i są one obecnie zamieszkałe, ogólnie służą jako mieszkania chronione. 
 
Radny Wojciech Długoborski spytał czy sprzedaż planowana jest tym lokatorom, 
którzy obecnie zamieszkują część omawianej nieruchomości. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha zaprzeczyła, jednocześnie informując, że sprzedaż odbędzie się  
w formie przetargu nieograniczonego, zaś część zamieszkała i ta należąca do PCPR nie 
wchodzą w skład oferty przetargowej. 
 
Radny Wojciech Długoborski spytał czy nie można było uporządkować prawnie całej 
sprawy związanej z tą nieruchomością i wystawić ją w całości na sprzedaż,  zamiast dzielić  
i sprzedawać w udziałach. 
  
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha odpowiedziała, że nie można rozdzielić węzła - wspólnej sieci. 
Również dojazd stanowi problem, ponieważ droga dojazdowa będzie oddana pod służebność, 
ponieważ przechodzi przez działkę należącą do sąsiadów.  
 
Przewodniczący Komisji Hubert Andrych zapytał czy ewentualny nabywca mógłby 
wystąpić z wnioskiem o utworzenie innej drogi dojazdowej do tej nieruchomości – 
przechodzącej bezpośrednio przez zakupioną działkę. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego  
Lucyna Zawierucha potwierdziła, że istnieje możliwość złożenia takiego wniosku. 
 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
 
 

W tym momencie  Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego – Lucyna Zawierucha opuściła posiedzenie komisji. 

 
 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia 
Raportu z realizacji "Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 
Gryfińskiego na lata 2016-202r0" za lata 2016-2018 (druk nr 3/XI) 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa – Karina Osińska 
 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska 
poinformowała, że omawiany program jest sporządzony na lata 2016 – 2020 i zgodnie  
z ustawą z dnia 27 kwietnia 2001 r. co dwa lata przedstawiany jest raport z jego wykonania. 
Jego weryfikacja polegała na wysłaniu ankiet do organów, które są zobowiązane do realizacji 
programu tj.: Urzędów Gmin, Zarządców Dróg, Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, 
Urzędu Marszałkowskiego, Nadleśnictwa. W tym programie jest ujętych 11 obszarów 
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interwencji: powietrze atmosferyczne, klimat akustyczny, promieniowanie, 
elektromagnetyczne, zasoby i jakość wód, gospodarka wodno- ściekowa, zasoby geologiczne, 
gleby, gospodarka odpadami i zapobieganie powstawaniu odpadów, zasoby przyrodnicze, 
nadzwyczajne zagrożenia środowiska oraz edukacja i świadomość ekologiczna mieszkańców. 
Zadania te, wyznaczone dla podmiotów zostały w większości zrealizowane, środki zostały 
przyznane głównie z instytucji zewnętrznych w formie dotacji. Najwięcej zadań zostało 
zrealizowanych w sprawie modernizacji i naprawy ciągów komunikacyjnych.  
Naczelnik poinformowała, że realizacja zadań należy głównie do Wójtów i Burmistrzów,  
zaś do zadań spoczywających bezpośrednio na Starostwie są: redukcja hałasu, redukcja 
promieniowania elektromagnetycznego, rekultywowanie wyrobisk poeksploatacyjnych. 
Naczelnik poinformowała, że osobą zbierającą i opracowującą ankiety w sprawie wykonania 
była osoba niezwiązana ze Starostwem, zatrudniona na podstawie umowy zlecenia. 
 
Radny Wojciech Długoborski spytał, kto jest autorem całego programu.  
 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska 
odpowiedziała, że ta sama osoba opracowywała program jak i zbierała ankiety z jego 
wykonania. 
 
Członek Zarządu Jerzy Zgoda zauważył pewne błędy w informacjach dotyczących 
realizacji zadań przez Gminę Banie, ponieważ pełnił w niej funkcję Sekretarza i wie,  
że np. plan gospodarki niskoemisyjnej został wdrożony, zaś w raporcie jest napisane, że nie. 
  
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska 
odpowiedziała, że informacje zostały zbierane bezpośrednio od gmin i nie ma fizycznej 
możliwości ażeby sprawdzać wiarygodność każdej udzielonej odpowiedzi jak i odnieść się  
do staranności z jaką owe ankiety zostały wypełnione. 
 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
 
 

W tym momencie Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa –  
Karina Osińska opuściła posiedzenie komisji. 

 
 

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia 
kierunków polityki budżetowej do opracowania budżetu Powiatu 
Gryfińskiego na 2020 rok (druk 4/XI) 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że kierunkowe założenia polityki 
budżetowej powiatu stanowią podstawowe źródło zadań do wykonania w 2020 roku przy 
opracowaniu projektu budżetu Powiatu Gryfińskiego i ustaleniu wielkości nakładów 
finansowych. Realizacja przyjętych założeń umożliwi zarządzanie rozwojem Powiatu, 
zwłaszcza w obszarze rozpoczętych inwestycji, jaką jest rozbudowa szpitala powiatowego. 
Wymagać to będzie  znacznych nakładów finansowych, a jednocześnie zachowania wymogu 
ustawowego indywidualnego  wskaźnika zadłużenia oraz stabilności finansowej.  
Skarbnik Powiatu powiedziała, ze założenia polityki budżetowej na 2020 r. ujmują 
zwiększenie długu publicznego do poziomu 14.400.000 zł, na początku 2020 r. zostanie 
uruchomiona  II transza kredytu w wysokości 2.500.000 zł, co  pozwoli na sfinansowanie 
potrzeb inwestycyjnych Powiatu i jednocześnie utrzymanie stabilności finansowej.  
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Dług publiczny Powiatu jaki wystąpi na koniec 2019 r. wyniesie 11.900.000 zł., natomiast na 
dzień 31 grudnia 2020 r. zmaleje. 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Starosta Gryfiński – Wojciech Konarski. 
 
Radny Wojciech Długoborski spytał dlaczego w projekcie uchwały w § 3 pkt. 1 i 2 brzmią 
identycznie, a mianowicie „przebudowa ulicy 1 Maja w Gryfinie, inwestycja 
współfinansowana z Regionalnego Programu Operacyjnego”. 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że jest to błąd. Projekt uchwały został 
poprawiony i na XI sesji był podejmowany bez zdublowanego podpunktu.  
 
Radny Wojciech Długoborski spytał czy priorytety ujęte w przedstawionym projekcie 
uchwały nie powinny znaleźć się w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Radny poprosił  
o informację przy każdym zadaniu inwestycyjnym na jakim jest ono etapie, ponieważ jeśli  
w ten projekt zostanie przyjęty, to wymienione zadania będą się musiały znaleźć w budżecie. 
  
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że każdy z priorytetowych wydatków 
jest ujęty  w Wieloletniej Prognozie Finansowej bądź może wyjaśnić w jakiej pozycji budżetu 
się znajduje. I tak: 

 rozbudowa szpitala powiatowego w Gryfinie w celu poprawy jakości usług 
medycznych i rozwoju działalności - jest ujmowana w budżecie, a jej etap jest 
omawiana na prawie każdym Zarządzie; 

 termomodernizacja Szpitala Powiatowego w Gryfinie (stary budynek) - znajdowała 
się przez trzy lata w budżecie a niedawno Zarząd złożył wniosek o dofinansowanie  
w ramach Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska;  

 termomodernizacja obiektu Domu Pomocy Społecznej w Trzcińsku-Zdroju przy  
ul. Aleja Róż 1  - został złożony wniosek do Regionalnego Programu Operacyjnego  
i Zarząd otrzymał odpowiedź, że jest możliwość realizacji tego zadania; 

 modernizacja instalacji elektrycznej na I i II piętrze budynku Starostwa przy  
ul. 11 Listopada 16D - znajduje się w wydatkach jednorocznych, ponieważ 
występuje konieczność przeglądu instalacji i odpowiednie wydziały mają dokumenty 
na to, iż takie przeglądy miały miejsce; 

 instalacja wentylacji mechanicznej i klimatyzacji w budynku Starostwa przy  
ul. 11 Listopada w Gryfinie – j.w.; 

 montaż zestawów pompowych podnoszących ciśnienie w instalacji hydrantowej  
w budynkach Starostwa w Gryfinie i Chojnie - j.w. 

 
Radny Wojciech Długoborski spytał na jakim etapie są zadania inwestycyjne związane  
z infrastrukturą drogową. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że 

 przebudowa ulicy 1 Maja w Gryfinie - inwestycja jest współfinansowana  
z Regionalnego Programu Operacyjnego, w tej sprawie zawarte jest porozumienie  
z Gminą Gryfino, jednak Zarząd rozważa jego rozwiązanie, ponieważ przetarg miał 
być przeprowadzony przez Gminę, a do dnia dzisiejszego nie został on ogłoszony 

 przebudowa ulicy Krasińskiego w Gryfinie– znajduje się w WPF, posiada 
dokumentację techniczną, złożono również wniosek o dofinansowanie z Funduszu 
Dróg Samorządowych, okazało się również, że będzie trzeba przeznaczyć około  
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120 tys. na wykup terenu, ponieważ okazało się, że kawałek ulicy jest na czyjejś 
własności; 

 przebudowa drogi powiatowej 1401Z Chojna – Białęgi - przejście przez 
miejscowość Narost – jest złożony wniosek o  dofinansowanie z Funduszu Dróg 
Samorządowych, ten priorytet nie znajduje się w WPF, ponieważ jest traktowany 
jako zadanie jednoroczne zaś dokumentacja techniczna jest zbędna, ponieważ to 
zadanie dotyczy tylko utworzenie nakładki; 

 przebudowa przepustów w ciągu drogi powiatowej nr 1549Z Banie – Rów wraz  
z dojazdami – kontynuacja zadania już wykonanego, planowane jest złożenie 
wniosku do Ministerstwa Infrastruktury o dofinansowanie z rezerwy subwencji 
ogólnej w roku 2020. Ogólnie planuje się wykonanie odcinka 750m i 4 przepustów, 

 przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 1409Z Warnice – Stare Łysogórki,  
na odcinku od km: 21+870 do km: 23+870, długości 2000mb- było negocjowane  
z nadleśnictwem z Mieszkowic i jak i Myśliborza. Finalnie Zarząd zdecydował się  
na przebudowę drogi na jednym odcinku i złożeniem wniosku o dofinansowanie  
z Funduszu Leśnego do 80% kosztów inwestycji. 

 przebudowa drogi powiatowej nr 1402Z Rosnowo- Gogolice – Chełm Górny  
na odcinku od km: 11+755 do km: 12+505, dł.0,75 km – jest to kontynuacja 
wcześniej wykonanego zadania, planuje się złożenie wniosku do Urzędu 
Marszałkowskiego. 

 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
 
 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu 
powiatu na 2019 rok (druk 5/XI) 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że dochody zostają zwiększone o kwotę 
716 440, 68 zł – kwota wynika z wprowadzenia do budżetu dwóch inwestycji stanowiących 
dotację z Urzędy Marszałkowskiego na  „Przebudowę odcinka drogi Trzcińsko-Zdrój – 
Białęgi”. Po stronie wydatków zostało rozdysponowane 1 290 940,24 zł, zgodnie  
z wnioskami naczelników i dyrektorów podległych jednostek budżetowych rozpisanych  
w uzasadnieniu. 
 
Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie.  
 
 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gryfińskiego  
na lata 2019-2039 (druk nr 6/XI) 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że od ostatniej uchwały zmieniającej WPF 
dochody Powiatu zwiększyły się o kwotę 928 499, 59 zł, w tym 214 356,04 zł jako dochody 
bieżące, zaś 714 143,55zł z wcześniej omawianej dotacji dot. Przebudowy odcinka drogi 
Trzcińsko-Zdrój - Białęgi.  
 
Zmian dokonano w zakresie następujących przedsięwzięć: 

1. Cyfrowy obywatel w cyfrowym świecie, program POW WER na lata 2014-2020; 
2. Przebudowa ulicy 1 Maja w Gryfinie, program RPO WZ na lata 2014-2020; 
3. Przebudowa ulicy Jaśminowej w Żórawkach  
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Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. (dot. Projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w 
sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 
2019-2039 (druk nr 6/XI)). 
 
 
 
VII. Informacja o stanie środowiska naturalnego na terenie Powiatu 

Gryfińskiego  

-  brak zapytań 

 
VIII. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 7/XI) 

-  brak zapytań 

 
 
Ad. 5. 
Sprawy różne 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski poinformował członków Komisji Budżetu  
i Gospodarki Rady Powiatu w Gryfinie, że Zarząd Powiatu jest w trakcie konkretnych 
negocjacji z Domem Lekarskim na temat rozwiązania Spółki Szpital Powiatowy w Gryfinie 
Sp.z.o.o. i jeżeli dojdzie do konsensusu, to Zarząd może przedstawić na XI sesji Rady  
Powiatu w Gryfinie  projekt uchwały dotyczący zakupu akcji, które wyprzeda Dom Lekarski. 
Starosta Powiatu przypomniał, że aby doszło do połączenia Szpitala Powiatowego w Gryfinie 
ze szpitalem  MSWiA w Szczecinie, musi zapanować ład korporacyjny w Spółce i jest  
to warunek od Urzędu Wojewódzkiego. 
 
Radny Wojciech Długoborski zauważył, że są zbieżne oczekiwania wspólników co  
do zbycia udziałów. Radny spytał jakie jest oficjalne stanowisko Zarządu w sprawie 
przyszłości szpitala. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski odpowiedział, że Zarząd dąży do połączenia  
ze szpitalem MSWiA w Szczecinie, w związku z tym planuje rozwiązać Spółkę Szpital 
Powiatowy w Gryfinie Sp.z.o.o. i tym samym wykupić udziały Spółki dom Lekarski S.A., 
ażeby stać się jedynym udziałowcem. Starosta poinformował, że na chwile obecną 
zaproponowano cenę jednostkową udziału na 50 zł, ale wartość udziału nabytego przez  
Dom Lekarski wynosiła 2500 zł za sztukę. W 2006 r. wycena księgowa wskazywała z kolei – 
1,70 zł na udział. Starosta poinformował, że Dom Lekarski nie wykonał w pełni swojego 
zadania inwestycyjnego, w związku z czym jest dłużny Starostwu 180 000 zł plus odsetki –  
i to właśnie ten temat przedłuża rozstanie wspólników. Bowiem Dom Lekarski chciał 
powiązać sprzedaż udziałów z umorzeniem kary, zaś zgodnie z prawem jest to niemożliwe. 
Pomimo sprzedaży udziałów nadal pozostaje kwestia niewykonanej inwestycji o wartości 
1.800.000 zł. 
 
Radny Wojciech Długoborski spytał czy Dom Lekarski zgadza się na sprzedaż udziału  
za kwotę 50 zł od sztuki. 
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Starosta Powiatu Wojciech Konarski odpowiedział, że Dom Lekarski proponował cenę  
850 zł za udział. Zarząd Powiatu dokonał w sposób porównawczy analizy ceny udziału  
w stosunku do sprawozdań finansowych spółki z minionych lat i wyceniono, że wartość 
udziału plasuje się między 0 – 74 zł, jednakże zgodził się na propozycję Zarządu równą 50 zł 
podając parę dodatkowych warunków. 
 
Radny Wojciech Długoborski spytał jaka jest kondycja spółki Szpital Powiatowy  
w Gryfinie Sp.z.o.o. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski odpowiedział, że podobna do kondycji większości 
szpitali powiatowych w Polsce – niezbyt dobra, jednakże nie ma zagrożenia utraty płynności 
finansowej. Majątek spółki również uległ powiększeniu dzięki nabyciu nowych urządzeń  
na kwotę ok 1.100.000 zł. 
 
Radny Wojciech Długoborski spytał jakich ewentualnie dodatkowych uchwał można się 
spodziewać na XI sesji Rady Powiatu. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski odpowiedział, że ewentualnie będzie to projekt 
uchwały dotyczący wyrażenia zgody na nabycie udziałów od Domu Lekarskiego. 
 
Radny Wojciech Długoborski spytał czy budżet powiatu udźwignie taką kwotę po stronie 
wydatków. 
 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski odpowiedział, że jeśli zostanie kwota 50 zł za udział 
to zakup wszystkich udziałów będzie kosztować ok 60.000 zł. 
 
Radny Wojciech Długoborski poprosił ponownie o informację jakie zadłużenia na dzień 
dzisiejszy ma Spółka Dom Lekarski S.A. 

 
Starosta Powiatu Wojciech Konarski odpowiedział, że 180.000 zł względem Starostwa 
Powiatowego i 1.800.000 zł względem Spółki Szpital Powiatowy w Gryfinie Sp.z.o.o. 
Starosta powiedział, że z dniem 17 października 2019 roku ma się odbyć spotkanie 
przedstawicieli Spółki Szpital Powiatowy w Gryfinie Sp.z.o.o. i najprawdopodobniej zapadną 
ostateczne decyzje co do oficjalnego zakończenia współpracy. 
 
Przewodniczący Komisji Hubert Andrych zauważył, że dwa posiedzenia temu prosił 
Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej o przygotowanie listy 
przedsiębiorców do których została wysłana reklama jednostki, jak również przykładową 
treść takiego maila, jednakże nadal nie doczekał się konkretnej odpowiedzi, a jedynie 
pobieżnych. W związku z tym złożył ponowny wniosek w tej sprawie –  
pismo nr.  BRZ.0012.1.11.2019.AW. 

 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 09:45. 
 
Protokół sporządziła: 
 
Ada Wisławska 
 Przewodniczący Komisji 
 
 
 Hubert Andrych 
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